
Til

Ældre- og Aktivitetsudvalget

Ved formand Lone Langballe

Viborg den 28. marts 2018

Udtalelse omkring Banebo til Ældre- og Aktivitetsudvalget. 

Ældrerådet har drøftet Ældre- og Aktivitetsudvalgets afgørelse om Banebo og plejeboligkapaciteten, drøftet i 
udvalget den 28. marts 2018, set i lyset af budgetforliget for 2018.

Ældrerådet kan tilslutte sig afgørelsen om, at nedbringe antallet af plejeboliger på Banebo fra 100 til 67. 

Ældrerådet kan også tilslutte sig, at der arbejdes videre med en tilpasning af plejeboligpladser i Viborg by, 
set i forhold til det nuværende behov, og i lyset af det øgede antal plejehjemspladser på friplejehjemmene i 
kommunen.

Økonomiske midler til tomgangsleje kan anvendes bedre indenfor plejeområdet.

.

Med venlige hilsner

Kaj Flemming Pedersen Annette Kløjgaard
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